
Från: 
Skickat: 
Till: 

Karlsborgs kommun 
den 17 oktober 2019 14:34 
Anneli Sandell 

Bilaga 60 KF § 196 2019-10-28 

Ämne: VB: Fråga till allmänhetens frågestund måndagen den 28 oktober 

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Björn Rydh <bjornrydh57@telia .com> 
Skickat: den 17 oktober 2019 14:04 
Till: Karlsborgs kommun <Karlsborg.Kommun@karlsborg.se> 
Ämne: Fråga till allmänhetens frågestund måndagen den 28 oktober 

Fråga. 

Undertecknad bor på Bastustigen 15. Bastustigen kallas av Karlsborgare för guldkusten och skuldkusten. 
50% av Vi som bor här är pensionärer. 

Men i nuläget börjar utsikten mot Bottensjön och Göta Kanal bli avsevärt mindre. 
Min uppfattning är att den senaste röjningen av sly, buskar och mindre träd gjordes av kommunen 2007-
2010. 
Innan 2010 fick Vi kommunen att ställa ut en kärra vid nedfarten till Löjvikens hamnförening. 
Där Vi grannar fick slänga nedfallna trädgrenar,ris och gräs avfall mm. 

Men åren går och orken tryter. Nu börjar småträd, buskar och sly växa upp på höjden. Det börja närma 
sig 4 meteorgränsen på vissa ställen. 

Kommer kommunens väg och parkavdelning hjälpa till att röja och ta bort detta ? Vilka områden 
prioriterar kommunen idag? 

Från en källa sagesman i Skellefteå så finns det maskiner som drar upp träd, buskar och sly så att det inte 
växer upp nytt. 

Björn Rydh 

Bastustigen 15 

546 33 KARLSBORG 

0760061098 

bjornrydh@telia.com 


